
Hermed høringssvar fra Vejlebro vedr. Kvalitetsrapporten

Vi tager kvalitetsrapporten til efterretning og konstatere at vi er på vej mod målene. 
Vi er opmærksom på at der stadig er nogle lavt hængende frugter, vi som skole endnu ikke benytter os af 
fuldt ud. 
Det er fx tilbuddet fra Ishøj Bibliotek om at komme på besøg med klasserne til booktalk og introduktion til 
Sommerferielæsningen, således at de læsefærdigheder børnene har, også vedligeholdes i ferierne. 
Vi vil også på baggrund af denne kvalitetsrapport gøre en indsats for, at oplyse de forældre som er 
uvidende om de forskellige tilbud, der er for lektiehjælp uden for skolens regi. 
Det kan være en håndsrækning til forældre som ikke selv kan hjælpe deres børn med skolearbejdet. 

Vi er glade for at resultaterne viser at de unge, efter endt skolegang på Vejlebro, fastholdes i deres 
ungdomsuddannelse. 
Det tolker vi er resultatet af et realistisk valg af ungdomsuddannelse. 

Når vi læser rapportens konklusioner for Vejlebro (og de øvrige skoler) er det påfaldende at social- og 
fagligtrivsel er helt og aldeles fraværende, i ”Vurderingen af målopfyldelse for Vejlebroskolen” s.101 i den 
fortrolige version.
Vores resultater for den sociale og faglige trivsel er lige omkring landsgennemsnittet (enten lige over, lige 
under eller gennemsnitlig). De resultater er vi meget stolte af! 
For det er afgørende for, om eleverne overhovedet kan lære noget, at de trives. 
Trivsel har været og er et prioriteret mål hos os og vi savner at det fremgår på s.101. 
At være elev i folkeskolen handler også om at blive et helt menneske. Det vil klæde kvalitetsrapporten at 
tage de tal med i den samlede vurdering. 

Som sidste år, vil vi bede om at kvalitetsrapporten holdes på mellem 60-80 sider.

Venlig hilsen
Henriette Ritz Kylmann
Forkvinde Vejlebro 


